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                PROCES  VERBAL 

Incheiat astazi 31.03.2015 in sedinta ordinara a 
Consiliului Local Topana . 

 
La şedinţa de astăzi sunt prezenţi 9 consilieri, din cei 9 consilieri care 

compun Consiliul Local al comunei Topana.  
Sunt întrunite astfel prevederile art. 40 alin.(1) din Legea nr. 215/2001 

republicată, cu modificările şi completările ulterioare, prezenţa majoritaţii 
consilierilor locali în funcţie, sedinţa fiind legal constituită. 

 Şedinţa ordinară a fost convocată de domnul primar Barbu Gheorghe   
pe baza convocării scrise nr.976 din :  23.03.2015  şi a dispoziţiei nr. 30 din: 
23.03.2015 , conform art.39 alin.3 din Legea  nr. 215/2011 a administraţiei 
publice locale, republicată cu modificarile şi completările ulterioare. 

În convocare au fost specificate data, ora, locul desfăşurării, precum si 
ordinea de zi propusă a se discută, conform prevederilor legale. 

Lucrările şedinţei sunt publice.  
La şedinţa de astăzi participă din partea Primariei comunei Topana , 

domnul primar Gheorghe Barbu, doamna contabil Diaconun Floarea  si d- na 
Calugareanu Elena Daniela – secretarul comunei 

Doamna  secretar Calugareanu Elena supune la vot procesul verbal 
din şedinţa anterioară de consiliu, repectiv data de 27.02.2015, care este 
aprobat în unaninimitate, fara adaugiri sau alte observatii. 

Toţi consilierii au în mape materialele de sedinţă conform legislaţiei 
în vigoare.  

Domnul preşedinte de şedinţă Chirita  Gheorghe  prezintă ordinea de 
zi, astfel: 

1. Proiect de hotarare privind : aprobarea incheierii Contului de Executie 
al Bugetului de Venituri si Cheltuieli pe anul 2014. 

 Initiator : domnul  Gheorghe Barbu - primarul comunei Topana . 
2. Proiect de hotarare privind :  privind aprobarea asocierii și 

participării Comunei TOPANA, județul OLT la constituirea 

ONG-ului Grupul de Acţiune Locală „ Dealurile Cotmenei “ . 
    Initiator : domnul  Gheorghe Barbu - primarul comunei Topana . 
 



3. Propuneri , intrebari, interpelarii . 
   Domnul primar Barbu Gheorghe propune completarea ordinii de zi cu 

doua puncte :    
1. Proiect de hotarare referitor la : organizarea horei traditionale in curtea 

Bisericii Topana cu ocazia ‘‘ Sfintelui Pasti ’’ in zilele de 12 si 13. 04.2015 . 
Initiator : domnul  Gheorghe Barbu - primarul comunei Topana . 

2. Proiect de hotarare cu privire la privind alegerea preşedintelui de 
şedinţă dintre membrii Consiliului Local Topana pe o perioada  de 3 
luni . 

Initiator : domnul  Gheorghe Barbu - primarul comunei Topana . 
   Se supune la vot propunerea domnului primar si se voteaza in 

unanimitate 
Se consultă consiliul local cu privire la alte propuneri pentru 

suplimentarea ordinii de zi a şedinţei de astăzi. 
Întrucât alte propuneri de modificare sau suplimentare a ordinii de zi 

nu sunt se supune la vot ordinea de zi propusă a se discuta, fiind aprobată cu 
unanimitate de voturi. 
� Punctul 1  al ordinii de zi : Proiect de hotarare cu privire la aprobarea 

incheierii Contului de Executie al Bugetului de Venituri si Cheltuieli pe 
anul 2014 . 
Doamna Diaconu Floarea  – referent cu atributii de contabil  comunei 

Topana  prezintă proiectul de hotarare si raportul nr. 963/18.03.2015 . 

Comisiile de specialitate prezintă avizele favorabile . 
Urmare a supunerii la vot proiectul de hotărâre  a fost aprobat cu un 

număr de 9 voturi pentru, fiind adoptată HOTĂRÂREA nr. 11. 
� Punctul 2 al ordinii de zi :  Proiect de hotarare cu privire la  

privind : aprobarea asocierii și participării Comunei TOPANA, județul OLT 
la constituirea ONG-ului Grupul de Acţiune Locală „ Dealurile Cotmenei “   

Doamna Calugareanu Elena Daniela –secretarul comunei Topana  
prezintă proiectul de hotarare, expunerea de motive a primarului nr. 
978/23.03.2015 si raportul nr. 979/23.03.2015  . 

Comisile de specialitate prezintă avizele de specialitate 
Urmare a supunerii la vot proiectul de hotărâre  a fost aprobat cu un 

număr de 9 voturi pentru, fiind adoptată HOTĂRÂREA nr.12. 
Punctul 3 al ordinii de zi :  Proiect de hotarare cu privire la : 

organizarea horei traditionale in curtea Bisericii Topana cu ocazia ‘‘ Sfintelui 

Pasti ’’ in zilele de 12 si 13. 04.2015 . 



Domnul viceprimar Popescu Viorel Marius prezintă proiectul de 
hotarare, expunerea de motive a primarului nr. 1000/26.03.2015 si raportul 
nr. 1003/26.03.2015  . 

Comisile de specialitate prezintă avizele de specialitate . 
Urmare a supunerii la vot proiectul de hotărâre  a fost aprobat cu un 

număr de 9 voturi pentru, fiind adoptată HOTĂRÂREA nr. 13. 
          Punctul 4 al ordinii de zi :  Proiect de hotarare cu privire la alegerea 
preşedintelui de şedinţă dintre membrii Consiliului Local Topana pe o 
perioada  de 3 luni . 

Doamna Calugareanu Elena Daniela –secretarul comunei Topana  
prezintă proiectul de hotarare . 

Comisile de specialitate prezintă avizele de specialitate . 
Urmare a supunerii la vot proiectul de hotărâre  a fost aprobat cu un 

număr de 9 voturi pentru, fiind adoptată HOTĂRÂREA nr. 14. 
Punctul 5 al ordinii de zi :  Întrebări şi interpelări. 

Domnul consilier  Grigoroiu Gheorghe ’’Cand am aprobat bugetul  
local nu-mi amintesc ca am aprobat construirea de setre la biserica . 
Lucrarile efectuate cu buldo sunt intr-un haos total domnul vice face ce 
lucrari vrea si unde vrea . Solicit folosirea foilor de parcurs pentru a justifica 
motorina folosita . Toate utilajele primariei sa fie scoase numai cu dispozitie 
in care sa se treaca unde se v-or realiza lucrarile . as dori sa mi se spuna 
unde sunt drujbele primariei . 

Consider ca Curtea de Conturi nu isi face datoria , pentru ca nu 
urmareste cheltuirea banului public , eu as desfintao .’’ 

Domnul consilier Chirita Gheorghe ‘‘ Inca odata iau in discutie 
situatia drumurilor din comuna . Am cerut o situatie cu modul cum s-au 
cheltuit bani penru reparatiile drumurilor. Pentru ca drumurile sunt un 
dezastru in continuare , facem setre si alte lucrari si drumurile sunt distruse , 
nu se mai poate circula . Sa facem ceva cu drumurile mai ales ca vin 
sarbatorile . 

Va intreb va este jena sa le spuneti oamenilor sa- si faca santurile , 
pentru ca si din aceasta cauza sunt drumurile stricate .Cand facem o 
investitie sa o facem cu folos si sa se puna piatra in gropi cat mai urgent .’’ 

Domnul consilier Radulescu Ion  ‘‘ Am fost la biserica si am discuta 
problema familiei din comuna noastra care a avut un mare necaz pentru ca 
le-a ars casa si am hotarat ca in ziua de florii sa mergem la Biserca si sa 
fecam donatii pentru ai ajuta , cu orice suma cat de mica  : 5- 10 lei ajuta si 
propun sa se acorde si din bugetul o mica suma .’’ 

Domnul consilier Popescu Gheorghe ‘‘ Ce obligatii are primaria sa 
faca la biserici lucrari , sa le puna parchet, usi, sobe, setre, garduri ?’’ 



Domnul consilier Chirita Gheorghe ‘‘ Sunt deacord cu propunerea 
domnului Radulescu Ion pentru ajutorarea acestei familii aflate la necaz si 
daca este legal sa-i ajutam pe acesti oamnei aflati la necaz.’’ 

Domnul consilier  Grigoroiu Gheorghe ‘‘ Domnul vice sa treaca 
urgent la curatirea santurilor cu beneficiarii de ajutor social ’’ 

Domnul Osain Ion ‘‘Am batut campii cu moara si nu s-a facut nimic, 
ati spus cataiati maracinii de pe izlazuri si natif acut numic . De la Scoala la 
vale in satul Ungureni sunt 41 de vaci si  nu vrem sa vina alte persoane sa 
concesoineze izlazurile si noi sa nu mai avem unde pasuna .  

Referitor la problema cu apa se tot spune ca se fura apa de catre 
cetateni dat in realitate sunt foarte multe pierderi . Ati facut  groapi la 
Marinica si la Scoala , cine plateste daca cade cineva in ele ?  ’’ 

Epuizandu-se subiectele sedintei, presedintele de sedinta Chirita 
Gheorghe multumeste pentru participare si propune incheierea sedintei , 
drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal . 

Intrucât alte întrebări, interpelări şi probleme de analizat nu mai sunt 
iar punctele înscrise pe ordinea de zi au fost discutate, cu permisiunea 
domnilor consilieri, preşedintele de şedinţă Chirita  Gheorghe . 
multumeste pentru participare si declară închise lucrările şedinţei de astăzi. 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal în două 
exemplare. 

 
 
                       PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                               CONTRASEMNEAZĂ 
                                CONSILIER,                                                                           SECRETAR, 
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